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10. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 12.12.2016  
 
 
Ing. Bulla: 
V marci budúceho roku bude 2. výročie od kedy som začal interpelovať na tému rolba. 
V marci budúceho roku by tá rolba do Trebišova mala konečne prísť. Už súťaž verejného 
obstarávania bola konečne, úspešne po mnohých nepodarených pokusoch, po viacerých 
interpeláciách úspešne ukončená. Rolba by mala prísť, mala by slúžiť nie mne, ani nám, mala 
by slúžiť hokeju, rozvoju hokeja v Trebišove, rozvoju krasokorčuľovania, ktoré sa nám 
úspešne rozvíja a aj uspokojeniu tých komerčakov, ktorí si prenajímajú komerčne a dlhodobo 
sa na nekvalitu ľadu sťažovali. Takže dúfam, že to nezakríknem a že tá rolba tu v marci, aj 
keď bohužiaľ na konci sezóny bude, ale že ju stihneme vyskúšať na tom ľade a bude slúžiť 
dlhé roky celému mestu. Ďakujem.  
 
PhDr. Čižmár: 
Ja už len doplním, že táto téma bola predmetom mnohých rokovaní na komisiách a ten 
výsledok je celkovým výsledkom toho, že boli do nej alebo vôbec do podmienok boli 
zapracované všetky, ktoré požadovali poslanci. A už  len na doplnenie toho, čo ste povedali, 
áno bude slúžiť hokejistom a bude slúžiť krasokorčuliarom a bude hlavne slúžiť hlavne 
verejnosti, to znamená občanom mesta Trebišov.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ  
Dňa: 12.12.2016 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


